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До доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община  

  

Становище относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски 

ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 

Столична Община 

  

В проекта на новата наредба отпада критетрии: „К5 Дете, което посещава общинска 

самостоятелна детска ясла или частна детска ясла, регистрирана от СРЗИ на територията на 

Столична община най-малко 6 месеца преди записване.“  

Не съм съгласен с това предложение по няколко причини: 

1.      Така се създава умишлена дискриминация между децата посещаващи СДЯ и 

децата, които са били приети в ОДЗ или Детска градина. Припомням Ви, че децата 

посещаващи СДЯ отново кандидатстват за прием в 1-ва градинска група и въпреки 

допълнителната точка по критерий К5 техния прием отново е под въпрос.  

2.      Премахването на този критерий по никакъв начин не допринася за решаването на 

основния проблем, а именно недостига на места. 

3.      Функцията на СДЯ да подготвя децата за следващия етап от образованието им в 

детските градини се поставя под въпрос. СДЯ ще са едно междинно звено, което няма 

да води на никъде. 

4.      Родителите на децата от набор 2018 и 2019 са кандидаствали при различни правила 

и критерий. 

5.      Въвеждането на гратисен период за набор 2018 и 2019 също не е решение, защото 

следващите набори няма да бъдат равнопоставени на децата приети в ОДЗ и Детски 

градини. 

Предлагам критетрии: „К5 Дете, което посещава общинска самостоятелна детска ясла или 

частна детска ясла, регистрирана от СРЗИ на територията на Столична община наймалко 6 

месеца преди записване.“  да остане и в новата наредба. 

  

Поздрави, 

Апостолов 

 


